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Skocznia w Malince jest ''bez sensu''
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"Budowa skoczni w Wiśle nie ma sensu" - to cytat z wywiadu jaki udzielił dyrektor Centralnego Ośrodka Sportu w
Warszawie - Andrzej Parzęcki - Polskiej Agencji Prasowej. Informacja pojawiła się w piątek  popołudniu. W artykule
czytamy m.in. że dyrektor jest za wstrzymaniem budowy i przekazaniem jej władzom Wisły, które i tu cytat: " były
siłą sprawczą jej rozpoczęcia" 

Dyrektora Parzęckiego dzisiaj nie zastaliśmy. Udało nam się porozmawiać jednak z jego z zastępcą - Tadeuszem
Mamińskim -  odpowiedzialnym za sprawy ekonomiczne w Centralnym Osrodku Sportu. Mamiński jednak nie znał
wypowiedzi swojego szefa i nie chciał jej dzisiaj komentować.

posłuchaj relacji 

Burmistrz Wisły Jan Poloczek zna wypowiedź dyrektora COS'u, jednak nie chce się do niej odnosić.

 posłuchaj relacji

Budowę skoczni w Wiśle Malince rozpoczęto dwa lata temu. Już wówczas prezydent Aleksander Kwaśniewski, który
budowę mocno popierał zapewniał, że powstanie w rekordowym tempie.

 posłuchaj relacji

Adam Małysz nie skoczył i nie wiadomo czy uda mu się to nawet w tym roku. Do sprawy
budowy skoczni w Wiśle Malince na pewno jeszcze powrócimy. 

Jan Bacza 
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